

---

# Turiny – Contents – Содержание

---

## *Geochemija • Geochemistry • Геохимия*

<i>Donatas Kaminskas</i> . Uenlokio (apatinis silūras) uolienų geocheminiai ypatumai Ledų-179 ir Jočionių-299 gręžiniuose (R. Lietuva).....	3
<i>Donatas Kaminskas</i> . Geochemical peculiarities of Wenlock (Lower Silurian) rocks in Ledai-179 and Jočionys-299 boreholes (E. Lithuania). Summary ...	13
<i>Донатас Каминскас</i> . Геохимические особенности пород венлока (нижний силур) в скважинах Ледай-179 и Иочёнис-299 (В. Литва). Резюме .....	13
<i>Olga Vareikienė</i> . Medininkų ledynmečio glacigeninių nuogulų dirvožemių anomalijos genezė .....	15
<i>Olga Vareikienė</i> . Genesis of anomaly in soil developed on Saalian glaciation sediments. Summary .....	21
<i>Ольга Варейкене</i> . Генезис аномалии в почвах, развитых на гляцигенных отложениях Мядининкского оледенения. Резюме .....	21
<i>Valentinas Kadūnas, Alfredas Radzevičius</i> . Sunkiųjų metalų migracinės formos Panevėžio miesto įmonių technogeniškai užterštame grunte .....	23
<i>Valentinas Kadūnas, Alfredas Radzevičius</i> . Heavy metal migration forms in technogenically polluted ground of Panevėžys city enterprises. Summary .....	27
<i>Валентинас Кадунас, Альфредас Радзевичюс</i> . Миграционные формы тяжелых металлов в техногенно загрязненном грунте предприятий г. Панявежис. Резюме .....	28

## *Tektonika • Tectonics • Тектоника*

<i>Beata Eimantaitė, Vytautas Skuodis</i> . Biržų rajono karsinių smegduobių išsidėstymo dėsningumai ir jų priklausomybė nuo tektoninių plyšių sistemos .....	29
---	----

<i>Beata Eimantaitė, Vytautas Skuodis</i> . Regularity of the location of karst holes in Biržai region and their dependence on the system of tectonic fissures. Summary .....	32
<i>Беата Эймантайте, Витаутас Скуодис</i> . Закономерности планового распределения карстовых провалов в Биржайском районе и приуроченности их к системам тектонических трещин. Резюме .....	32

## *Stratigrafija • Stratigraphy • Стратиграфия*

<i>Marekas Franckevičius</i> . Apatinio ordoviko konodontai ir jų stratigrafinis paplitimas Svėdasų-252 gręžinyje (R. Lietuva) .....	34
<i>Marekas Franckevičius</i> . Stratigraphic distribution of Lower Ordovician conodonts in the Svėdasai-252 borehole (E. Lithuania). Summary .....	37
<i>Марекас Францкявичюс</i> . Стратиграфическое распространение конодонтов нижнего ордовика в разрезе скважины Свядасай-252 (В. Литва). Резюме .....	38

## *Hidrogeologija • Hydrogeology • Гидрогеология*

<i>Mikolas Dobkevichius, Bogdanas Karmazinas</i> . Зависимость вертикальной фильтрации от изменения гравитационно-магнитного поля Земли .....	39
<i>Mykolas Dobkevichius, Bogdanas Karmazinas</i> . Vertikalios filtracijos priklausomybė nuo Žemės gravitacinio-magnetinio lauko pokyčių. Santrauka .....	46
<i>Mykolas Dobkevichius, Bogdanas Karmazinas</i> . Dependence of vertical filtration on changes in Earth's gravitational-magnetic field. Summary .....	47